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Aanwezig AT Jan VE, Katleen, Martine, Evi, Luc, Bart V., Nancy, Dries, Els M., Martine, 
Diane, Jan Servaes, Evi 

Verontschuldigd AT Koen, Katleen VE, David, Joeri, Curd, Kim, Bruno, Arnout, Kristof 
 

Wat gebeurde er nog voor de vergadering goed en wel begonnen was 
- We mochten Jan Servaes uit de Veldstraat verwelkomen, hij woont sinds een jaar in de Veldstraat en is 

geïnteresseerd in onze werking 
- Diane wist te vertellen dat ze 37 jaar getrouwd is met Guy, dikke proficiat   
 
Sankthansaften dd. 26 juni 
Een organisatie van het topteam Martine, Els, Katleen, Ann (kortweg MEKA) in het dorpshuis. Alle ingrediënten 
waren dan ook aanwezig, gezonde voeding, een vleugje drank, niveau verleggende spelen en last but not least: 
een hoop fijne mensen. 
Dankjewel   
 
Wateroverlast in Terhagen tijdens de zondvloed van vrijdag 4 juni 
Het gerucht ging dat de pompen niet gewerkt zouden hebben, Jan heef de vraag aan Geert Segers (afdelingshoofd openbaar 
domein) gesteld.  Geert heeft daags nadien het volgende geantwoord: 
 
Deze pompen zijn in beheer van Pidpa-Hidrorio. 
Ze worden frequent (4 x per jaar onderhouden). 
De pompen hebben gewerkt die bewuste vrijdag maar de hoeveelheid water die er toen is gevallen in combinatie 
met de hoogwaterstand van de Rupel hebben voor de gekende problemen  gezorgd. 
De werking van de pompen kan van op afstand gecontroleerd worden. 
Die bewuste vrijdag heb ikzelf onze contactpersoon gebeld van Pidpa met de vraag om na te zien of de pompen 
wel werkten, waarop ik een bevestigend antwoord kreeg. 
Ondertussen bekijken ze wel in hoeverre ze deze pompinstallatie kunnen optimaliseren 
Op de vergadering werd bijkomend  gevraagd of het wachtbekken aan de dijk heeft gedaan wat het moest doen. 
 
Magazijntje 
Aanbod van de gemeente om ons materiaal in een container van 18 sqm (zeecontainer) te steken. 
De afmetingen verrassen ons wel want de afmetingen van een zeecontainer zijn ofwel 14 m2 (12*2.3*2.4) of 27.6 
m2 (5.9*2.4*2.4 m2) 
De container zou op het Gemeentelijk Technisch Centrum komen te staan, afsluitbaar en met een 
inkombadge/cijfercode zodat de container ten allen tijde bereikbaar is.  
De gemeente vraagt €10 huur per maand. 
 
Vragen die dienen gesteld: 

 Welk type container, welk zijn de juiste afmetingen 
 Hoeveel kunnen we er huren, één is alleszins veel te weinig. 
 Is er verlichting en een stopcontact voorzien 
 Kan er iets aan de wanden worden bevestigd (bvb schabben voor tentpalen) 
 Zijn de containers inbraakveilig 
 Is de inhoud van de containers verzekerd tegen diefstal 

 
Nvdr: Jan VE heeft intussen een mail gestuurd naar de gemeente voor extra info. 
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Terhagen in de steigers 
Maandag 28 juni organiseerde de gemeente ‘Terhagen in de steigers’.  De communicatie van de gemeente was niet 
erg duidelijk waardoor een aantal mensen er van uit gingen dat ze pas om half negen mochten komen. 
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ALGEMEEN 
- Mobiliteitsstudie is positief 
- Gefaseerd, eerst nog stukje voor TML 
- Grond is van Igean, als de gemeente er niets mee doet moet de gemeente terug betalen 
 

STANDPUNT AT 
- Dat de mobiliteitsstudie positief is vinden we moeilijk te geloven (de burgemeester trouwens ook) 
- De Kardinaal Cardijnstraat is nu al een hotspot qua luchtvervuiling ! 
- Hoe winstgevend moet het project zijn ? wat na 10 jaar TML, moeten daar dan ook huizen komen 

^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^ 

 
ALGEMEEN 

- Is de tunnel aan het kapelleke 
- Aan de kant van de Rupel zou dan een parking komen om het gebied toeristisch te ontsluiten 
- Natuurpunt heeft voorgesteld om de toegang te betalen maar de gemeente wil dat niet omdat ze dit toeristisch 
willen maken. 
^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^ 
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STANDPUNT AT 

- Liefst beperkt houden, wij zien eigenlijk het nut niet in van speeltuigen in een bos, maar soit. 
- Vraagt weer extra onderhoud/middelen die elders in Terhagen kunnen besteed worden 
^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^ 
 

 
 
STANDPUNT AT 
- Is beslist beleid dus valt weinig aan te veranderen 
- Met het project an sich is niks mis, maar het is wel een vermindering van publieke ruimte (vroeger café) 
^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^ 
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STANDPUNT AT 
- Positief 
^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^ 

 
STANDPUNT AT 
- We hadden eerder gehoord dat het over vier lokalen ging wat alleszins te weinig is voor een vereniging in een 
snel groeiend dorp. 
- Nu blijkt het over zes lokalen te gaan, uitbreidbaar naar acht, vraag is natuurlijk hoe groot die lokalen zijn. 
- Luc checkt nog eens finaal tegen met de chiro 
- We blijven voorstander van de locatie in het park, waarom niet in het oude gemeentemagazijn. 
- Weeral een groenzone die wordt verhard 
^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^ 

 

 
STANDPUNT AT 
Hoe groot wordt de hondenweide ? 
^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^ 
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ALGEMEEN 

- Start in september 
 
STANDPUNT AT 
- Unaniem Positief 
^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^ 

 
 
STANDPUNT AT 
- Positief 
- Het is ons niet duidelijk of het over zes lagere schoolklassen gaat of minder. 
^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^ 
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STANDPUNT AT 
- Positief 
^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^ 
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STANDPUNT AT 
- Positief 
^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^ 
 
 

 
STANDPUNT AT 
- Wat gebeurt er met het huidige museum als dit naar Rumst is verhuist. 
- Vage vergunning voor de drie rivieren, volgens ons is de locatie aan het park van Rumst allerminst geschikt voor 
de beoogde plannen.  Slechte bereikbaarheid, weer meer verharding,… 
^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^ 
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STANDPUNT AT 
- Nood aan stormvaste beplanting 
- Nood aan sanitair 
- Nood aan nutsvoorzieningen en vuilwater afvoer 
- Implementatie van het oude GTC in het park 
- Duidelijke scheiding tussen de nieuwbouw in het park en het park zelf om de privacy van zowel de appartement 
bewoners als de bezoekers van het park te garanderen. 
^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^ 
 

 
STANDPUNT AT 
- Lange termijnproject dat door het onzeker maar zeker zware kostenplaatje op korte termijn geen oplossing biedt 
aan de verenigingen van ons dorp. 
^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^^ 
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STANDPUNT AT: ALGEMEEN BESLUIT  
- Een aantal punten van Terhagen in de steigers is zeker positief. 
- Er wordt met geen woord gerept over de bijkomende woningen in het park of over het dorpshuis. 
- Terhagen in de steigers zal leiden tot meer toerisme, meer verharding, meer woningen, meer verkeer, dit terwijl 
de klimaatverandering in volle gang is. 
- Door het verdwijnen van het dorpshuis en het onzekere lange termijnplan van de kerk is er voor een aantal 
verenigingen geen/onvoldoende oplossing. 
- De publieke ruimte in Terhagen wordt verder gedecimeerd (café’s > woningen, project site Heylen wordt te volg 
gebouwd., dorpshuis > woningen, Parochiaal Centrum verdwijnt 
- Wat met de pastorij, Propoelsje 
- De leefbaarheid van Terhagen komt zwaar onder druk te staan. 
 
WAT NU 

 
- We stellen twee open brieven op: 

o Eén brief met ons standpunt mbt Terhagen in de steigers (Dries doet een voorstel) 
o Eén brief met ons standpunt mbt het verdwijnen van het dorpshuis/publieke ruimte waar we pleiten 

voor het afbreken van het oude schoolgebouw en behoud van de BKO ruimten en open plein voor 
publieke doeleinden. (Luc doet een voorstel, intussen opgesteld en door enkele mensen 
geverifieerd). 

- Woensdag 7 juli werken we verdere stappen uit. 
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Kleiputten Terhagen 
PFOS  

Norm van het moment, zijn intussen sterk verstrengd 
Gronden voor Rumst zijn diepere gronden en rechteroever (daar enkel in het lobroekdok) 
Rechteroever gaan ze nu ook controleren 
Afdekkingslaag blijft grond geschikt voor Natuurgebied. 

 
Asbeststort  

26 mei was controle rondgang = ok, geen bijkomende erosie,  
Omheining op vele plaatsen beschadigd.  
Prikkeldraad wordt niet hersteld, rest van de afsluiting wel, indien weer kapot extra maatregelen 

 
 

Luchtmetingen  
2 units 1 bosstraat 1 kapelstraat, blijkbaar willen enkel Bruno en Els één plaatsen in de Kapelstraat 
ROK heeft (onbegrijpelijker wijs) iedereen ontraden om zo’n meter in den tuin te plaatsen. 

 
 

PRUP  omvorming golfgebied naar groengebied 
 Zeer lage opkomst. 

 Het bos van Terhagen blijft ingekleurd als woonuitbreidingsgebied maar omwille van contractuele       
verplichtingen tov de vorige eigenaar zal hier nooit kunnen gebouwd worden 

 De weg door het bos van Terhagen werd op vraag van de gemeente Rumst niet verwijderd.  
 

Communicatie  
Mbt omgeving en milieu vergunning binnenkort 
Medio september een infomarkt over de sanering 
 

Visput 
Onteigeningsbesluit is gepubliceerd 
Overleg met de visput volgende week. 

 
 
Volgende vergadering 
  
 Woensdag 7 juli in het Volkshuis. 


